

Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-08-19 kl.18.30 Teams

Närvarande: Örjan Eriksson, Johan Garli, Mia Strömstedt, Per-Erik Norback,

Ulf Jernström, Olle Gavelin, Stig-Roland Bohman, Annica Billberg, Jenny Lindström, Kurt Ehlin, Gunn-Marie Solander.

Ej närvarande: Anders Andersson, Ludvig Bergström, Elias Westberg

1. Ordförande Örjan öppnade mötet
2. Dagordningen godkändes
3. Föregående protokoll 250610 godkändes och lades till handlingarna
Kvarstående punkter
Det ska skissa fram ett förslag på text till 25:an och dokument om utbildning och äska pengar till nästa möte. Till nästa möte
Medlemsbrev? Till nästa möte
4. Ekonomi, Inte mycket som hänt under sommaren, allt ser bra ut.
5. Hemsidan/Sociala medier, det delas om tävlingar.
6. Uppdrag ungdom: Örnsköldsviks MKs ungdomsläger har det deltagits i, det gick av stapeln helgen den 27-29/6 ett 15 tal ungdomar. Dom fick prova på att köra gokart, utöva brandsäkerhet, skruva bil och köra på banan på tid. 8st nya förare till deras tävling. Krokom har haft 8st på motorkollo. V.32, ungdomarna har tagit både folkracelicens och funktionärslicens samt kört massa träning på banan.
7. Arrangörer, inget att rapportera
8. Gala/konferens, det har mejlat till alla klubbar med inbjudan till konferensen & galan samt kriterierna till nomineringen som klubbarna uppmanades att mejla vidare till sina medlemmar, vi har fått in många nomineringar.
Hemsidan uppdateras, finns en flik för galan. Partner paketen ska läggas ut där. Nomineringarna stängs 20/8.
9. Förbundet: sportgrens konferensen är i oktober, ingen mer information har inkommit än. Svenska rallyt har vi haft representanter som deltagit i en massa möten, mer information om hur det utvecklar sig kommer.

General Sekreteraren åker runt och hälsar på distrikten, när kommer han till oss? Förslag 6/9 på mittsverige banan.

10. RF-Sisu Inget nytt alls!
11. Utbildning, Lugnt under sommaren, det har kommit in några önskemål, kollar på utbildare, 1 till Sveg för tävlingsledning C-A Rally & Folkrace och 1 teknikerutbildning till Sundsvall C-A.
12. Stadgar, kommer närmare september så vi får läsa och diskutera.
13. Godkännande av licenser, det finns 2st som är godkända via mejlkontakt under semestern. A-licenser ska godkännas på styrelsemöten inte via mejl hädan efter.

Det finns funktionärer som har bytt distrikt och vill verka i Mellannorrland, det tas kontakt för vidare utredning.
14. Övriga frågor: en som i egenskap av domare efterlyser att man gör rätt inför tävling, inbjudan ska skickas till domaren 2 månader innan för påseende. När man ställer in en tävling så ska det vara i samråd med domaren, detta är ett problem! hur går vi till väga? Tävlingsledningsorganisationer behöver en uppsträckning, behöver information om hur det ska funka, domaren bör skriva allt i domarrapporten. Kunskapsbrist.

Ett arrangörs möte där vi kan informera om olika roller och regler, jobba efter checklista, förslag är små arrangörsträffar med kanske middag och diskussion.
15. Nästa möte 6/9 Mittsverigebanan fysiskt möte, återkommer med tid.
16. Ordförande avslutande mötet

Örjan Eriksson

Ordförande

Mia Strömstedt

Sekreterare